

## نموذج الإفصاح عن استقالة عضو مجلس إدارة الشركة وتعيين عضو مجلس إدارة جديد للشركة

## Form for disclosing the resignation of a company board member and appointing a new board member

Date	December 3, 2024	نوفمبر 3 دیسمبر، 2024	التاريخ:
Name of the Listed Company	Investcorp Capital plc	انفستكورب كابيتال بي إل سي	اسم الشركة المدرجة:
Name of resigned board member(s)	Hazem Ben-Gacem	حاز م بن قاسم	مجلس الإدارة المستقيل
Description of resigned member or members (executive, non- executive, independent)	Non-executive		(المستقيلين) صفة العضو أو الأعضاء المستقيلين (تنفيذي، غير تنفيذي، مستقل):
The date of accepting the resignation from the company's board of directors and its effective date	Date of acceptance of resignation: November 30, 2024  Effective date of resignation: November 30, 2024	تاريخ قبول الاستقالة: نوفمبر 30، 2024 تاريخ نفاذ الاستقالة: نوفمبر 30، 2024	تاريخ قبول الاستقالة من مجلس إدارة الشركة وتاريخ بدء سريانها:
Reason(s) for resignation	Has now left the Investcorp Group and is focusing on starting his own business.	ترك مجموعة إنفستكورب ويركز على بدء عمله الخاص.	سباب الاستقالة:
The name of the appointed member(s) instead of the resigned member(s)	Ghassan Ghaleb Ali Ebrahim Abdulaal	غسان غالب علي ابر اهيم عبد العال	اسم العضو (الأعضاء) المعين (المعينين) بدل العضو (الأعضاء) المستقيل (المستقيلين):
Description of the appointed member or members (executive, non-executive, independent)	Non-executive	غير تنفيذي	صفة العضو أو الأعضاء المعينين (تنفيذي، غير تنفيذي، مستقل):



Date of the Board of Directors' meeting that issued the appointment decision	November 30, 2024	نوفمبر 30، 2024	تاريخ اجتماع مجلس الإدارة الذي صدر عنه قرار التعيين:
Membership Starting Date	November 30, 2024	نوفمبر 30، 2024	تاريخ بداية العضوية:
Membership Ending Date	The remainder of the Board term - September 19, 2026	ما تبقى من مدة مجلس الإدارة - 19 سبتمبر 2026	تاريخ نهاية العضوية:
_	With over 23 years of experience in the financial services industry, including 18 years with the Investcorp Holdings B.S.C. (c) group, Ghassan Abdulaal is the Head of Business Development Support and Product Specialists within the Investor Relationship Management team of Investcorp.  Over the years, Mr. Abdulaal has held a number of senior positions in the Investcorp group. In the past he has worked as an Investment Manager with Bahrain Mumtalakat Holding Company B.S.C (c) and worked at KPMG	يشغل غسان عبد العال حاليًا منصب رئيس تطوير الأعمال ودعم اختصاصيي المنتجات ضمن فريق إدارة علاقات المستثمرين في انفستكورب ولديه أكثر من 23 عامًا من الخبرة المالية، من بينها 18 عامًا في مجموعة إنفستكورب القابضة، وخلال مسيرته المهنية ، تولى السيد عبد العال العديد من المناصب القيادية في مجموعة إنفستكورب، كما عمل سابقًا كمدير استثمار في شركة ممتلكات البحرين القابضة، ممتلكات البحرين القابضة، ومستشاراً في مجموعة تحسين الأداء	نبذة مختصرة عن العضو (الأعضاء) المعين (المعينين):
	organizations including Investcorp Saudi Arabia Financial Investments Company, Investcorp Financial Services BSC (c)	وقد حصل السيد عبد العال على درجة الماجستير في تحليل وتصميم وإدارة نظم المعلومات من كلية لندن للاقتصاد، بالإضافة إلى درجة البكالوريوس بمرتبة الشرف في	



and several other entities affiliated with Investcorp. He has served as an independent director of Bahrain Development Bank since 2016 before being appointed as Chairman to its board in 2022.	المحاسبة والمالية من جامعة كينت.	
Mr. Abdulaal holds a Master of Science in Analysis, Design and Management of Information Systems from the London School of Economics and a Bachelor's degree (Honors) in Accounting and Finance from the University of Kent.		

The Name of the Authorized Signatory	Timothy Mattar	ئيمو ثي مطر	اسم المخول بالتوقيع:
Designation	Chief Executive Officer	الرئيس التنفيذي	المسمى الوظيفي:
Signature and Date	December 3, 2024	3 دیسمبر 2024 که Ma Her	التوقيع والتاريخ:
Company's Seal	Solution of the state of the st	INVESTOORP CAPITAL Agreements to second to the second to t	ختم الشركة: